

---

---

2nd Session, 51st Legislature,  
New Brunswick,  
38 Elizabeth II, 1989

---

---

---

---

2<sup>e</sup> session, 51<sup>e</sup> législature,  
Nouveau-Brunswick,  
38 Elizabeth II, 1989

---

---

65

## **BILL**

**AN ACT TO AMEND THE  
EXECUTIVE COUNCIL ACT**

## **PROJET DE LOI**

**LOI MODIFIANT LA  
LOI SUR LE CONSEIL EXÉCUTIF**

---

---

HON. ALDÉA LANDRY, Q.C.

---

---

---

---

L'HON. ALDÉA LANDRY, c.r.

---

---

#### **EXPLANATORY NOTE**

The amendment authorizes the appointment of a Minister of Intergovernmental Affairs under subsection 2(1) of the *Executive Council Act*.

#### **NOTE EXPLICATIVE**

La modification permet la nomination d'un ministre des Affaires intergouvernementales en vertu du paragraphe 2(1) de la *Loi sur le Conseil exécutif*.

**An Act to Amend the  
Executive Council Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

**1** *Subsection 2(1) of the Executive Council Act, chapter E-12 of the Revised Statutes, 1973, is amended by striking out “a Minister of Tourism, Recreation and Heritage and a Minister of Housing” and substituting “a Minister of Tourism, Recreation and Heritage, a Minister of Housing and a Minister of Intergovernmental Affairs”.*

**Loi modifiant la  
Loi sur le Conseil exécutif**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

**1** *Le paragraphe 2(1) de la Loi sur le Conseil exécutif, chapitre E-12 des Lois révisées de 1973, est modifié par la suppression des mots «un ministre du Tourisme, des Loisirs et du Patrimoine et un ministre de l'Habitation» et leur remplacement par les mots «un ministre du Tourisme, des Loisirs et du Patrimoine, un ministre de l'Habitation et un ministre des Affaires intergouvernementales».*